
 سرپرست تیم ملی والیبال در مورد برنامه های تیم ملی تا لیگ 
ملت ها از جمله زمان ورود مربیان خارجی توضیحاتی ارائه داد. 

به گزارش ایسنا، مرحله مقدماتی لیگ ملت های والیبال ۲۰۲۵ 
با حضور ۱۸ تیم ایران، ایتالیا، آرژانتین، صربستان، کوبا، ژاپن، 
برزیل، ترکیه، بلغارستان، هلند، آلمان، فرانسه، آمریکا، کانادا، 

لهستان، اسلوونی، اوکراین و چین برگزار می شود. 
تیم ایران هفته نخست۲۱ تا ۲۵ خرداد به مصاف برزیل، 
آمریکا، اسلوونی و اوکراین می رود، هفته دوم در بلگراد از ۴ تا ۸ تیر 
مقابل صربستان، آرژانتین، آلمان و هلند صف آرایی خواهد کرد 
و در آخرین هفته در مرحله مقدماتی لیگ ملت ها ۲۰۲۵ مقابل 
لهستان، چین، فرانسه و بلغارستان به میدان خواهد رفت که 

این بازی ها از ۲۴ تا ۲۹ تیر در شهر گدانسگ برگزار می شود. 
در این راستا تمرینات تیم ملی از ششم فروردین ماه با حضور 

کادر ایرانی و با هماهنگی با پیاتزا آغاز شده است. 
، سرپرست تیم ملی در مورد شرایط تیم به  امیر خوش خبر
ایسنا گفت: حدود ۳۰ بازیکن در دو گروه تمرین می کنند. بازیکنان 
به مرور اضافه شدند. دوران آماده سازی و بدنسازی طبق برنامه 
در حال انجام است و بچه ها تمرینات را باانگیزه بسیار ادامه 

می دهند. 
او ادامه داد: از نظر آماده شدن بازیکنان تا روز مسابقه نگرانی 
نداریم. تنها بحث بازیکنان تیم سیرجان است که خیلی دیر به 
ما ملحق می شوند. از طرفی بازیکنانی مثل پوریا حسین خانزاده 
فردا )یکشنبه( به ایران برمی گردد و باید تشریفات ویزای او را انجام 
بدهیم. زمان خیلی کم است و امیدوارم همه این کارها انجام 
شود. نگرانی ما فقط این موارد است و در مورد آماده سازی بچه ها 

و کارهای فنی مشکلی نداریم. 
 پیاتزا، توتولو  روسی این هفته در ایران

خوش خبر با بیان اینکه مسابقات باشگاهی روبرتو پیاتزا 
)شنبه، ۲۰ اردیبهشت( تمام می شود، به زمان حضور کادر فنی 
در ایران اشاره و بیان کرد: آقای توتولو قطعا پنجشنبه به ایران 
می آید. مربی بدنساز )جووانی روسی(، آقای توتولو و آقای پیاتزا 
را با یکی، دو روز این طرف و آن طرف این هفته خواهیم داشت. 

او در مورد آغاز اردوی برون مرزی تیم ملی گفت: هشتم خرداد 
به ایتالیا می رویم و دو بازی تدارکاتی با تیم ملی ایتالیا انجام 
می دهیم. از آنجا هم مستقیم به برزیل می رویم و سعی می کنیم 

چند بازی دوستانه داشته باشیم. 
 دوشنبه لیست ۳۰ نفره را اعلام می کنیم

سرپرست تیم ملی والیبال در مورد زمان ارسال لیست اولیه 
تیم ایران برای حضور در جام ملت ها بیان کرد: لیست ۳۰ نفره را 
احتمالا دوشنبه، ۲۲ اردیبهشت اعلام می کنیم اما برای بازیکنان 

اعزامی هفته اول زمان داریم. 
 آخرین مربی ایرانی تیم ملی چه کسی است؟

او در مورد انتخاب دومین مربی ایرانی در تیم ملی هم گفت: 
روی نیمکت آقای پیاتزا،  توتولو و دو مربی ایرانی با فیزیوتراپ 
ایرانی خواهیم داشت. خواستیم این کار سخت را برعهده آقای 
پیاتزا و توتولو بگذاریم. البته آقای پیاتزا در سفری که به ایران 
داشتند، آقای تندروان را انتخاب کردند و یک سهمیه برای 
نیمکت مانده که وقتی آمدند آن سهمیه هم مشخص می شود. 
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توتولو پنجشنبه به ایران می آید

دوشنبهلیست۳۰نفرهتیمملیاعلاممیشود

گفتوگو

 سرمربی تیم فوتبال بارسلونا گفت: کاری به 
شرایط جدول و خواسته رئال مادرید ندارم و ما 
فردا در ال کلاسیکو تیمی تهاجمی خواهیم بود 

که برای کسب سه امتیاز تلاش می کند. 
تیم فوتبال بارسلونا، عصر فردا یکشنبه و 
از ساعت ۱۷: ۴۵ میزبان رئال مادرید است تا 
چهارمین ال کلاسیکوی فصل برگزار شود. این 
لیگا در حالی برگزار  دیدار از هفته سی وچهارم لا
می شود که بارسلونا با چهار امتیاز اختلاف نسبت 
به رئال صدرنشین است و در صورت برتری، آماده 

قهرمانی می شود. 
کاتالان ها که هر سه ال کلاسیکوی قبلی این 
لیگا و فینال  فصل )سوپر جام، دیدار رفت لا
جام حذفی( را برده اند، در صورت برتری در دیدار 

فردا، رکوردی جدید را ثبت خواهند کرد. 
هانسی فلیک سرمربی آلمانی بارسلونا در 
نشست خبری پیش از این دیدار حساس، اظهار 
کرد: در دیدار با اینتر شرایط سخت بود و آن بازی 
کنون حال مان خوب  کرده ایم و ا را فراموش 
است. ال کلاسیکوی فردا بسیار مهم است و 
نقش اصلی را در تعیین قهرمان لالیگا ایفا می کند. 
وی افزود: هنوز چهار دیدار از لیگ باقی مانده 
و می خواهیم در بازی فردا عملکرد ایده آلی داشته 
و بازهم ثابت کنیم که می توانیم خوب بازی کنیم 
و موفق شویم. بازیکنان من در شرایط مناسبی 
هستند و نفرات جوان ما نیز اعتماد به نفس 

بالایی دارند. 
سرمربی بارسلونا در خصوص بهبودی کامل 
لواندوفسکی و بالده و احتمال حضورشان در 
ترکیب اصلی، گفت: فعلا فکر نمی کنم این دو 
بازیکن بتوانند در ترکیب اصلی باشند. می دانم 
پس از مصدومیت بالده شرایط ما در دفاع چپ 
کمی تغییر کرد، اما جرارد مارتین عملکرد خوبی 
داشت. هنوز لواندوفسکی و بالده با سطح مورد 
نظر ما کمی فاصله دارند و مصدومیت سختی 
داشتند. به غیر از ال کلاسیکو، سه بازی دیگر 

داریم که همگی مهم هستند. 
وی گفت: در ال کلاسیکو همه باید در بهترین 
سطح خود باشند. همه بازیکنان می خواهند 
برنده شوند و ما برای رسیدن به سه امتیاز وارد 
زمین خواهیم شد. حمایت هواداران را داریم و 
حتما با روش تهاجمی کارمان را شروع می کنیم. 

فلیک ادامه داد: می دانیم رئال قطعا برای 
برنده شدن بازی می کند، اما تیم من به شرایط 
جدول و وضعیت حریف توجهی نمی کند و فقط 

می خواهد با تمرکز بالا به برتری برسد. 

فلیک: 

عاشق بازیکنان 
کوتاهبارسلونا هستم

شایعه عجیب در تهران؛ سیدورف در استقلال!
گفته می شود باشگاه استقلال با اسطوره فوتبال هلند برای 
کره کرده است.تیم  سمت مدیریت ورزشی این باشگاه مذا
فوتبال استقلال قصد دارد یک مدیر ورزشی را در فصل آینده 
برای تیم انتخاب کند.مسئولان این تیم به دنبال کلارنس 
سیدورف فوتبالیست مشهور هلندی سابق هستند تا او را برای 
کرات با سیدورف  این سمت انتخاب کنند.طبق پیگیری ها، مذا
صورت گرفته و او تلویحا با این پیشنهاد موافقت کرده و قرار است 
مبلغ ۲۵۰ هزار دلار سالیانه از باشگاه دریافت کند.سیدورف در 

حال حاضر در ترکیه آژانس نقل و انتقالاتی دارد.

کَلکَل سخنگوی باشگاه استقلال با وزیر سابق!
سخنگوی باشگاه استقلال پاسخ توئیت محمد جواد آذری 
جهرمی وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات دولت دوازدهم را داد.
ساعده سیما سخنگوی باشگاه استقلال درباره حواشی مجوز 
حرفه ای باشگاه استقلال اظهار داشت: آنچه وظیفه باشگاه 
بود انجام و مدارک مورد نیاز بارگذاری شد. هیچ مسئله خاصی 
وجود ندارد و منتظر تأیید کمیته های مربوطه هستیم. از نظر 
باشگاه استقلال مشکلی در رابطه با بحث مجوز حرفه ای وجود 
ح می شود شایعه و حواشی برای استقلال  ندارد و آنچه مطر
کنش به توئیت آذری  است.سخنگوی باشگاه استقلال در وا
جهرمی وزیر سابق ارتباطات و فناوری اطلاعات علیه استقلال 
خاطرنشان کرد: توئیت های ایشان مسبوق به سابقه است و 
اولین بار نیست علیه استقلال موضع می گیرد. متأسفانه ایشان 
فرق کُری خوانی و توهین را نمی داند. امیدوارم ۳ خرداد که در 
مرحله نیمه نهایی جام حذفی با صنعت نفت آبادان بازی داریم 
از تماشای دیدار استقلال لذت ببریم و ایشان هم از خوردن 

شیرموز لذت ببرد!

 بیرانوند حق حضور 
در جشن قهرمانی تراکتور را دارد؟

کتور در  با توجه به محرومیت بیرانوند از دیدار پایانی ترا
لیگ برتر این سوال ایجاد شده که آیا او اجازه حضور در جشن 
قهرمانی این تیم را دارد یا نه. علیرضا بیرانوند به دلیل چهار کارته 
شدن دیدار هفته پایانی تیمش مقابل استقلال خوزستان را از 
دست داد. پس از این اتفاق، صحبت هایی در خصوص حضور 
کتور به میان آمد و برخی  مدعی شدند  او در جشن قهرمانی ترا
این بازیکن به دلیل محروم بودن از بازی آخر تیمش، اجازه 
شرکت در جشن قهرمانی را هم ندارد.رضا شاه منصوری وکیل 
حقوقی حوزه فوتبال درباره اینکه گفته می شود بیرانوند حق 
کتور را ندارد به خبرنگار تسنیم  حضور در جشن قهرمانی ترا
گفت: این موضوع اصلاً درست نیست. هدف قانون گذار از 
محرومیت بازیکن، هم محروم شدن خود بازیکن از همراهی 
تیمش است و هم محروم شدن باشگاه از خدمات آن بازیکن. 

لیگ  در  اینتر  قهرمانی  صورت  در    
قهرمانان اروپا هر بازیکن این تیم ۴۰۰ هزار 
یورو پاداش دریافت خواهد کرد.   اینتر با 
برتری مقابل بارسلونا راهی دیدار نهایی 
لیگ قهرمانان اروپا شد. اینتری ها برای 
اخیر فینالیست  بار در سه سال  دومین 
بار مهدی طارمی، مهاجم  این  و  شدند 

ایرانی، شانس حضور در دیدار نهایی را 
خواهد داشت.  روزنامه ایتالیایی گاتزتا دلو 
اسپورت نوشت هر بازیکن اینتر در صورت 
قهرمانی در لیگ قهرمانان اروپا ۴۰۰ هزار 
یورو پاداش خواهد گرفت.  مهدی طارمی 
نیمه نهایی  مرحله  برگشت  دیدار  در  که 
مقابل بارسلونا پاس گل برتری افعی ها را 

داد، دومین بازیکن ایرانی است که حضور 
در فینال لیگ قهرمانان را به همراه تیمش 
تجربه خواهد کرد. پیش از این علی دایی 
در سال ۱۹۹۹ در فینال جادویی نوکمپ 
تیمش  فهرست  در  منچستریونایتد  برابر 
)بایرن مونیخ( قرار داشت که البته فرصت 

بازی پیدا نکرد. 

پاداش ۳۷ میلیارد تومانی در انتظار مهدی طارمی

انتظامی  فرماندهی  اجتماعی  فرهنگی،  معاون،   
و  چهارمحال  امسال  گفت:  بختیاری  و  چهارمحال 
بختیاری میزبان برگزاری مسابقات زورخانه ای فراجا 
است. مرتضی عسگری بیان نمود: فرمانده انتظامی 
چهارمحال و بختیاری رئیس هیات ورزش های پهلوانی 
کشور است. وی با بیان اینکه  و وزورخانه ای پلیس 
امسال چهارمحال و بختیاری میزبان برگزاری مسابقات 

زورخانه ای فراجا است، تصریح کرد: این مسابقات با 
حضور ۱۷ تیم از ۱۴ استان در حال برگزاری است. معاون، 
فرهنگی، اجتماعی فرماندهی انتظامی چهارمحال و 
بختیاری افزود: این مسابقات در ۶ رشته شامل، میل 
خ چمنی، دومیل بازی،  ، چر خ تیز سنگین، کباده، چر
سه میل بازی و سنگ با حضور بیش از ۷۰ ورزشکار از امروز 
مسابقات را آغاز می کنند و تا پایان روز ادامه دارد. عسگری 

ادامه داد: مسابقات فراجا هر ساله در سطح کشور برگزار 
می شود، اما امسال برای اولین بار این مسابقات در 
چهارمحال و بختیاری برگزار می شود. وی اذعان کرد: 
از آنجا که ورزشگاه پوریای ولی فضای محدودی دارد، 
نتوانستیم این مسابقات را با حضور مردم برگزار کنیم، 
از همین رو فقط تیم های شرکت کننده می توانند حضور 

داشته باشند. 

گفت:  اصفهان  اسلامی  شهر  شورای  ئیس   
بخشی از حلقه چهارم ترافیکی اصفهان در ضلع 
، خورزوق،  غربی از شهرهای درچه، خمینی شهر
ابریشم و دولت آباد عبور می کند لذا همکاری های 
بیشتر مسئولان این مناطق برای تکمیل پروژه 
برای  افزود:  نورصالحی  محمد  است.  ضروری 
، تجهیز  پیشرفت پروژه در شهرهای مورد نظر
کارگاهی و کمک دولت باید افزایش یابد تا شاهد 
تسریع در اجرای آن باشیم. رئیس شورای شهر 
اصفهان توضیح داد: هفت کیلومتر از این رینگ 
کنون در مسیر عبور و مرور و حمل و نقل است  ا
و ۱۴ کیلومتر دیگر آن نیز امسال به بهره برداری 

خواهد رسید. نورصالحی گفت: به طور کلی نیمه 
شرقی این رینگ حفاظتی، حد فاصل شمال تا 
جنوب اصفهان امسال به طور کامل بهره برداری 
می رسد. وی اظهار داشت: بخش قابل توجهی 
از قسمت های در دست احداث رینگ چهارم، 
در مرحله تعریض معبر و ساخت پل ها قرار دارد. 
رئیس شورای شهر اسلامی اصفهان خاطرنشان 
در  تسهیل  و  عمومی  نقل  و  حمل  بهبود  کرد: 
عبور و مرور با هدف کاهش ترافیک و آلودگی هوا 
جزو رویکردهای اصلی مدیریت شهری است لذا 
بخش قابل ملاحظه ای از بودجه شهرداری را در 
سال جاری به این مهم اختصاص داده ایم. حلقه 

چهارم ترافیکی اصفهان به طول افزون بر ٧٨ 
کیلومتر از جمله پروژه های زیربنایی و کلان شهر 
اصفهان محسوب می شود. به گفته نورصالحی، 
مسیر این رینگ از مجموعه پل های سردار شهید 
قاسم سلیمانی در شمال شرقی شهر آغاز می شود 
و به سمت شهر دولت آباد، محدوده شهر خورزوق 
و میدان استقلال در شمال غربی شهر پیش 
می رود. آلودگی هوا و ترافیک از معضلات اصفهان 
و مناطق پیرامون آن است بر همین اساس توسعه 
حمل و نقل عمومی و احداث مسیرهای جدید از 
جمله پروژه های این خطه است که در دستور کار 

مسئولان قرار دارد. 

  چهارمحال وبختیاری میزبان مسابقات زورخانه ای

رئیس شورای شهر اسلامی اصفهان: 

تکمیل حلقه چهارم ترافیکی اصفهان مستلزم همکاری شهرهای اطراف است

شــهرستان
 

 
گــــزارش

 رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان 
مطرح کرد: 

 عادی شدن بازار روغن گیلان 
طی روزهای آیندهرئیس سازمان جهاد کشاورزی 
گیلان، از عادی شدن بازار روغن استان طی روزهای 
۳۰۰ تن روغن  کرد:  آینده خبر داد و خاطرنشان 
برنامه ریزی شده، در حال توزیع توسط اتاق اصناف 
شهرستان ها و فروشگاه ها و... است. به گزارش روابط 
عمومی سازمان جهاد کشاورزی استان گیلان، صالح 
محمدی با اشاره به مصرف روزانه ۱۸۰ تا ۱۹۰ تن انواع 
کید کرد: ۸۰ تن در بخش  روغن در استان گیلان، تا
خ کردنی(، ۷۰ تن در بخش صنعت و ۴۰  کی)سر خورا
تن در بخش صنف مصرف می شود. رئیس سازمان 
سه  گیلان  اینکه  بیان  با  گیلان  کشاورزی  جهاد 
کارخانه فرآوری روغن دارد، افزود: این کارخانه ها 
پاسخگوی نیاز استان نبوده و لذا واردکننده روغن 
از سایر نقاط کشور توسط شرکت های عمده پخش 
جهت تامین نیاز استان و گردشگران هستیم. وی با 
، تصریح  خ کردنی در بازار اشاره به وضعیت روغن سر
کرد: توزیع روغن به صورت کشوری انجام می شود 
و لذا هیچ مشکلی در تامین روغن خام نداریم، زیرا 
۷۰ درصد روغن خام توسط بخش خصوصی تامین 
می شود؛ شرکت های دولتی نیز تامین ۲۵ تا ۳۰ درصد 
روغن خام را تحت عنوان ذخایر استراتژیک بر عهده 
دارند. محمدی از ذخیره سازی بالغ بر ۷۰ هزار تن 
روغن خام در مخازن استان خبر داد و بیان کرد: به 
دنبال مشکل پیش آمده در بخش حقوق و مزایای 
گمرکی سال جدید، تجار و واردکنندگان و کارخانجات 
دچار نگرانی شدند، اما با پیگیری های ستاد تنظیم 
، با یک مصوبه این نگرانی ها برطرف شد و  بازار کشور

شاهد تسریع در ثبت سفارش هستیم. 

ارائه دستاوردهای متخصصان شرکت نفت ستاره خلیج فارس
کوتــــاه

 شرکت نفت ستاره خلیج فارس همزمان با بیست و 
نهمین نمایشگاه بین المللی نفت، گاز، پالایش و پتروشیمی 
توانمند  شرکت های  شناسایی  به  دستاوردها  ارائه  با 
داخلی و خارجی پرداخته است. به گزارش روابط عمومی 
و امور بین الملل شرکت نفت ستاره خلیج فارس، شرکت 
نهمین  و  بیست  در  حضور  با  خلیج فارس  ستاره  نفت 
، پالایش و پتروشیمی با  گاز نمایشگاه بین المللی نفت، 
ارائه دستاوردها به شناسایی شرکت های توانمند داخلی 
و خارجی پرداخته است. پالایشگاه ستاره خلیج فارس به 
عنوان بزرگ ترین تولید کننده سبد سوخت ایران اسلامی با 
بهبود شرایط فرآیندی در واحدهای بنزین سازی، افزایش 
فشار واحدهای بنزین سازی، نصب مبدل حرارتی جدید و 
ک به 450  بهره برداری از کمپرسورهای جدید و افزایش خورا
هزار بشکه در روز در مدت اخیر توانسته است تولید بنزین 
کشور را 7 میلیون لیتر افزایش دهد. نمایش دستاوردها 
نوآورانه در تولید، فراهم آوری شرایط سرمایه گذاری در سالی 
که به فرموده مقام معظم رهبری به عنوان سرمایه گذاری 

برای تولید نام گذاری شده است و ارائه نیازهای فناورانه از 
جمله مهم ترین رخدادهایی است که این مجموعه عظیم 
پالایشی کشور در این نمایشگاه به نمایش گذاشته است. 
از تمامی متخصصان صنعت نفت و پالایش، شرکت های 
دانش بنیان، دانشگاهیان و علاقه مندان به این حوزه 

دعوت به عمل می آید، طی زمان برگزاری نمایشگاه تا تاریخ 
21 اردیبهشت ماه 1404، با مراجعه به غرفه شرکت نفت 
ستاره خلیج فارس در سالن 41 نمایشگاه های بین المللی 
تهران برای توسعه همکاری با این مجموعه عظیم نفتی 

کشور شرف حضور یابند. 

 رئیس کل دادگستری فارس: 
  امجموعه ثبت مسئولیت سنگینی 

بر عهده دارد
کید    با هدف افزایش تعاملات سازمانی و همچنین تا
بر اجرای قانون الزام به ثبت رسمی معاملات اموال غیر 
منقول رئیس کل دادگستری فارس و دادستان مرکز استان 
ک استان دیدار کردند.  در این  با مدیرکل ثبت اسناد و املا
دیدار رئیس کل دادگستری فارس گفت: الزامات موجود در 
قانون جامع حد نگار و قانون الزام به ثبت رسمی معاملات 
اموال غیر منقول مبنی بر ثبت رسمی و ترویج سند رسمی 
کیدی بر وظایف سنگین ادارات ثبت در این زمینه است  تأ
و اجرای بهینه این قوانین تحول در تثبیت مالکیت ها و 
کم و دادگستری ها را به دنبال  کاهش ورودی پرونده به محا
دارد.  حجت الاسلام و المسلمین سید صدراله رجایی 
نسب رئیس کل دادگستری فارس ضمن برجسته خواندن 
گستره خدمات ادارات ثبت در دفاع از مالکیت های مشروع 
اشخاص و با قدردانی از تلاش جهادی این مجموعه 
ک  در پیشبرد اهداف تحولی سازمان ثبت اسناد و املا
کشور ابراز امیدواری کرد شاهد تداوم خدمات رسانی در 
حوزه های مرتبط ثبتی به مردم شریف این استان باشیم. 
وی افزود: الزامات موجود در قانون جامع حد نگار و قانون 
الزام به ثبت رسمی معاملات اموال غیرمنقول مبنی بر ثبت 
رسمی و ترویج سند رسمی تحول عمده ای را د ر فضای 
حقوق جامعه ایجاد خواهد کرد و همین امر  مؤید این نکته 
است که مجموعه ثبت در این زمینه مسئولیت سنگینی 
را بر عهده دار د. حجت الاسلام و المسلمین رجایی نسب 
در ادامه ضمن تقدیر از عملکرد مجموعه ثبتی استان در 
همسویی با دستگاه قضائی خواستار تبیین نقش و جایگاه 
حساس ثبت در جامعه شد و افزود: جایگاه مهم ثبت اسناد 
ک در شفافیت بخشی به مالکیت ها و حفظ حقوق  و املا
اشخاص در این حوزه خدمات و اطلاع رسانی بیشتری 
رامی طلبد. در ادامه این دیدار محمد نخعی مدیرکل ثبت 
ک فارس با تشریح اجمالی بخشی از اقدامات  اسناد و املا
صورت پذیرفته در این اداره کل، اجرای برنامه های از پیش 
تعیین شده را همسو با سیاست های تحولی سازمان ثبت 
و به ویژه شاخص های 16 گانه ابلاغی برنامه عملیاتی سال 
جاری عنوان کرد. وی افزود: پاسخگویی ۱۰۰ درصدی به 
استعلامات الکترونیک، تثبیت ۹۷ درصدی اراضی کشاورزی 
مشتمل بر ۵۷ هزار قطعه از این اراضی، پاسخگویی ۸۰ 
درصدی به استعلامات الکترونیکی مراجع قضائی، تعویض 
آنی اسناد مالکیت به تک برگ و کاهش مدت زمان تبدیل 
اسناد مالکیت دفترچه ای به تک برگ از مدت زمان دو هفته 
به کمتر از ۶ روز بخشی از اقدامات صورت پذیرفته در ادارات 
تابعه ثبتی با هدف صیانت از حقوق مراجعین است. نخعی 
با اشاره به برنامه ریزی های مدون در بازرسی این اداره کل، 
استمرار و گسترش بازرسی ها از ادارات ثبتی و دفاتر اسناد 
رسمی و ازدواج و طلاق استان را در راستای نظارت بهینه بر 

ارائه مطلوب خدمات به مردم شریف استان برشمرد. 


